
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prepis 

zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         

Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 

reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 

 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 

zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rečník 6  

čujeme v prerušenom zasadnutí Súdnej rady, sme v bode 2. Prosím uviesť o zasadacej 

miestnosti Martina Orossa, dobrý deň. Pýtam vás. V podstate sa. Kandidát na funkciu sudcu 

úspešne absolvoval hromadné výberové konanie, ktoré sa uskutočnilo v dňoch jedenásteho a 

12. Novembra štrnásteho a 15. Novembra a druhého až 4. Decembra 2 0 2 4 v obvode 

Krajského súdu v Bratislave. Kontrolná komisia číslo 1 v spolupráci s kanceláriou Súdnej 

rady preverila vaše majetkové pomery a to, či spĺňate predpoklady sudcovskej spôsobilosti. 

Pán kolega, mali ste možnosť oboznámiť sa s podkladmi? Áno, mal som. Chcete k ním niečo 

uviesť? Aktuálne nie. Ďakujem, ďakujem.  

Konštatujem, že kontrolná komisia číslo 1 jednomyseľne prijala návrh stanoviska, že u 

kandidáta na funkciu sudcu Martina Hlinku nemala dôvodné pochybnosti o pardon, Orossa 

nemala dôvodné pochybnosti, ešte raz to prečítam celé dobre, nemala dôvodné pochybnosti o 

statočnosti jeho majetku, nezistila, že by mal obchodné, majetkové alebo finančné. Vtedy s 

osobami z prostredia organizovaného zločinu. Nezistila také skutočnosti, ktoré by 

nasvedčovali tomu, že nespĺňa predpoklady sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, čo 

bude funkciu sudcu vykonávať riadne, vzhľadom na citlivosť informácií, ktoré by mohli vo 

vzťahu ku kandidátovi odznieť, navrhujem prerokovanie nasledovnej časti tohto bodu s 

vylúčením verejnosti. A preto predkladám návrh uznesenia Súdna rada Slovenskej republiky 

podľa §  7, ods.  2 a zákona č.  1 8 5 z roku 2 00 2  Z. z. o Súdnej rade Slovenskej republiky a 

o zmene a doplnení niektorých zákonov vylučuje verejnosť v nevyhnutnom rozsahu pri 

prerokovaní druhého bodu písmeno i schváleného programu piateho zasadnutia Súdnej rady 

Slovenskej republiky.  

Hlasujme, prosím. Teraz z technických dôvodov budeme opakovať hlasovanie za hlasy.  

Dobre, takže. Konštatujem, že v zasadacej miestnosti dočasne nie je prítomný člen Súdnej 

rady Tomáš Lalík. A spúšťam opakované hlasovanie, teraz hlasovalo všetkých 15 prítomných 

členov Súdnej rady, za bolo 15, proti nebol nikto, nezdržal sa nikto, uznesenie bolo prijaté. 

Prosím, aby verejnosť opustila zasadaciu miestnosť. A budeme, pokračujeme verejnou časťou 

v tomto bode programu a otváram rozpravu. Magdaléna Hromcová.  

Rečník 11  

Dobrý deň. Ja chcem teda opýtať, vy pôsobte stále ako advokát.  

A to bolo takým hlavným motívom, že teraz sa, teraz tu, tom by bola moja prvá.  

Rečník 2  

Otázka.  

Rečník 11  

A druhá otázka, v prípade, že ste teda bol vymenovaný za zástup.  

Vy sa dáte vyčerpnúť zo zoznamu advokátov alebo ostanete ako zostavený advokát.  

Rečník 13  

Ďakujem pekne za otázku, možno by som začal od konca, ja som teda už, keď som bol 

úspešným uchádzačom hromadného výberového konania, tak som sa touto otázkou začal 



zaoberať aj z praktického hľadiska, ale aj z nejakého hodnotového a teda som sa rozhodol, že 

v prípade, ak budem mať byť vymenovaný za sudcu, tak sa určite nechám vyčiarknuť zo 

zoznamu advokátov na to. Má na to viacero dôvodov, napr. ako sudca by som chcel byť 

osobou, voči ktorej nebudú môcť byť proste akoby vyťahované žiadne dôvody na 

spochybňovanie nejakej integrity, nejakých morálnych alebo etických štandardov a 

samozrejme aj sú na to aj nejaké formálne dôvody, nebyť pod disciplinárnou zodpovednosťou 

Slovenskej advokátskej komory? A čo sa týka prvej otázky ohľadne mojej motivácie stať sa 

sudcom.  

Tak zdravie, ono v podstate tá pozícia sudcu mi vždy informovala, aj keď som nezačínal a 

doposiaľ teda nie som v Justičnom prostredí počas výkonu koncipientskej praxe, aj počas 

výkonu advokácie, tak v podstate vždy ma ako keby tak hodnotovo ťahalo, že zaujať taký ten 

spravodlivý postoj a tým, že advokát háji záujmy klienta, tak nie vždy je to možné. + sa mi 

páči a nieže myšlienka, ale ten fakt, že výkon povolania sudcu je služba spoločnosti, občanom 

Slovenskej republiky a toto je to ako keby bližšie môjmu srdcu. Ešte možnože v tejto, v tomto 

kontexte by som vysvetlil nejaké dôvody, že prečo som nebol ani vyšší súdny úradník, ani 

som v podstate nebol nejak stážista justičný a pod. ja som v podstate hneď po prijatí na 

vysokú školu ešte, ešte pred zápisom a už som teda bol prijatý a ešte pred zápisom do prvého 

ročníka začal pôsobiť na exekútorskom úrade, ten Exekútorský úrad skončil činnosť a ja som 

v podstate potom ako študent chcel mať nejaký dotyk s tým právom, tak ako keby 

najrôznorodejší, tak som si našiel jednoduchú prácu ako študenta a to právneho asistenta. 

Advokátskej kancelárii a týmto spôsobom, že som dostal potom ponuku pokračovať ako 

advokátsky koncipient, tak som jednoducho pokračoval, ako koncipiujem.  

Bol to jednoducho pre mňa vtedy výhodnejšie, aj keď som sa vedel porovnať s mojimi 

priateľmi, ktorí boli vyšší súdni úradníci a pod.  

A bol som, ja som mal možnosť teda sa účastniť rôznych procesných úkonov aj ako advokát, 

koncipient, aj ako advokát a ja som vedel, že keď budem mať ten vekový cenzus, tak sa 

prihlásim do hromadného výberového konania a som sa videl v tej pozícii.  

Rečník 11  

Ďakujem. Výkon advokátky je tiež služba občanom.  

Rečník 6  

Toto je advokátska strana.  

Rečník 13  

Takže pozor, áno, ja.  

Rečník 6  

Až na jednu uvedomelú notárku. Ďakujem Dana Jelinková.  

Rečník 8  

Ďakujem. Pán kandidát, vy ste boli členom reprezentácie Slovenskej republiky v zápasení, 

klobúk dole, to bolo kedy? Juniorská kategória, čiže ste za, čiže ste boli aktívny alebo ste stál 

ešte počas vysokej. No to som chcela vedieť. A ešte stále sa venujete nejakým športom v 



rámci toho alebo tuto máte, že Slovenský zápasnícky zväz.  

Rečník 13  

Už teraz iba neaktívne, že sa zúčastňujem tréningov alebo nejakých silových, že vo 

fitnescentre, ale už nepraktizujem to zápasenie.  

Rečník 8  

Ako skutočne a je pre vás šport formou nejakej mentálnej hygieny? Alebo bolo to niečo? Vás 

to nejak ako? Myslíte si, že vás to mohlo aj vyformovať do nejakej takej ako podoby, že to 

mohlo prispieť, k kým ste teraz.  

Rečník 13  

Áno a do značnej miery považujem to za nejakú mentálnu hygienu a zároveň aj to, že som sa 

venoval odmalička v podstate športu na novinskej úrovni, tak ma to viedlo k nejakej 

disciplíne, čo mimochodom oceňovali a bol to aj 1 z dôvodov, že prečo mi ponúkli tú prácu v 

advokátskej kancelárii. Ten advokát povedal, že vidí u mňa oproti iným študentom taký akože 

zmysel pre zodpovednosť, že keď to niečo povedal, takže áno, odpoveď je také.  

Rečník 8  

Dobre, ďakujem.  

Rečník 6  

Ďakujem, Peter Bebej.  

Rečník 12  

Ďakujem. Ja sa ešte spýtam v súvislosti so zisteniami na vašu osobu, máte tam 4 dopravné 

priestupky, ale 1 je taká vyššia pokuta 100  EUR, myslím, že minimálne 2 máte také za 

prekročenie rýchlosti jazdy, ale toto už taká vyššia v obci, keby ste sa mi k tomu nejakým 

spôsobom vyjadrili a vlastne iba disciplíne áno a či aj toto je spôsob relaxu, že troška ťažšia 

noha je na tom, plynie alebo.  

Vaše stanovisko k tomu.  

Rečník 13  

Neni to spôsob relaxu, prekračovať rýchlosti vjazde. Je tam uvedené, aj teda bola to pravda, 

že to bolo v obci, ale ja som si akoby všetky tie priestupky sú, boli mojou vinou, ale z 

nedbanlivosti žiaden ten priestupok nie je závažný a čo sa týka tohto konkrétneho skutku, tak 

išlo o prekročenie jazdy vlastne na úseku. Možno poznáte od Slovnaftu smerom na tú 

prístavnú a ja som si tam ako keby neuvedomil, že tam je stále päťdesiatka, tam nebol ani 

prechod pre chodcov. V tom čase je to také, ako keby to vyzerá nejaký nájazd, tak som, tak 

som pridal.  

Rečník 2  

A.  

Rečník 13  

Ja som aj ten skutok alebo nesnažil sa ani s policajtmi nejak vyjednávať, jednoducho som si 



svoju, svoju vinu priznal a ma to mrzelo, aj ma to mrzí doteraz.  

Rečník 6  

To je úsek cesty, ktorí Bratislavčania, ktorí tam častejšie jazdia, poznajú.  

Rečník 2  

A už.  

Rečník 6  

Stúpa na brzdu.  

Rečník 2  

No.  

Rečník 6  

Si to budete pamätať asi.  

Rečník 13  

No pamätám, vždycky, keď idem, tak.  

Rečník 6  

Je to tak. No.  

Rečník 2  

Všetko.  

Rečník 6  

Aj šéfpružine.  

Rečník 5  

Ďakujem. K tým dopravným priestupkom iba toľko, že mali sme tu členku Súdnej rady, dnes 

sudkyňu Najvyššieho správneho súdu, ktorá mala 8 dopravných priestupkov. Čiže keď sa to 

pýtame kandidátov, aj vtedy sme sa bavili o tom, že by sme sa mali pozrieť na aj prvú, na svoj 

výpis z registra dopravných priestupkov a potom moovať kandidátov. Čo a ako? Ja sa chcem 

opýtať. Zápasnícky Slovenský zväz, spoločnosť Slovenska je pomerne roztrieštená, sa píše v 

novinách a počúvala som, že aj Slovenský zápasnícky zväz je poriadne v súčasnej dobe 

roztrieštený. To len na okraj. A chcela sa opýtať, vy ako advokát, chodili ste na pojednávania, 

predpokladám, na súdy? Videli ste činnosť sudcu? Moja otázka smeruje k tomu, vy ako teraz 

kandidát, čo si myslíte, aké vlastnosti by sudca nemal mať?  

Rečník 12  

Nemal.  

Rečník 13  

Ďakujem za otázku. Sudca by nemal byť nejaký záhalčivý, nemal by byť ovplyvniteľný, 

nemal by byť, nemal by byť ako keby nieže nemorálny, ale v zásade necharakterný, lebo v 

tom prípade mu nebude nič brániť, ani v nejakom nesprávnom rozhodovaní vedome, takže 



taký opak toho, čo by ten sudca mal, v podstate byť čestný, pracovitý zmysel pre 

zodpovednosť, nejakú pracovitosť.  

Rečník 5  

Ste sa venovali ako advokát trestu skôr. Alebo.  

Rečník 13  

Civilnú, pardon, skôr, práveže tomu civilu alebo skúsenosti s trestom.  

Rečník 5  

Tak sa chcem opýtať to, čo som sa pýtal aj predchádzajúcich, čo si myslíte? Je rešpektovaná 

prezumpcia neviny v našej republike? Aký máte na to názor?  

Rečník 13  

Ja si, ja si dovolím rezolútne povedať, že nie. Myslím si, že nielen právnik, ale aj každý občan 

by mal túto nielen trestnoprávnu, ale aj zásadu zakotvenú priamo v ústave rešpektovať 

bezvýhradne a musí sa hľadieť na niekoho, ako že spáchal trestný čin, keď bude 

právoplatným odsudzujúcim rozsudkom, uzna na jeho vina. Ale vy ste sa pýtali, že či je v 

Slovenskej republike táto zásada rešpektovaná? No myslím si, že nie je rešpektovaná 

médiami. Bohužiaľ, nie je rešpektovaná ani politikmi a nie je rešpektovaná tým pádom ani 

bežnou spoločnosťou. Ona by možno aj bola, lenže keď si čítajú v podstate tí bežní ľudia také 

články v novinách, ktoré sú oni, aj keď sa snažia nejaké hodnotiace úsudky, lebo podobne, tak 

je tam vždycky cítiť, že už, že je to emotívne napísané a teda už niekoho vidia dopredu, 

dopredu v iného, takže nie je, čo je, čo je dosť zle, teda.  

Rečník 5  

Súhlasím. A ďakujem za odpoveď.  

Rečník 6  

Ďakujem. Adrián Kucek, advokát, ktorý sa ohradil.  

Rečník 10  

Ďakujem pekne za slovo. Pani predsedníčka, ja by som chcel najskôr nadviazať na kolegu 

Bebeja. Ja si myslím, že, že tá diskusia o tom vašom priestupkovom spise je dôležitá, vstupuje 

do toho zopár faktorov, to samozrejme, ktoré treba zohľadňovať, aj tak, ako ste to vysvetlili, 

aj váš postoj jednotlivým priestupkom. Totižto tá početnosť môže indikovať sklony k 

nerešpektovaniu zákona a to už s tým by mohol byť problém a ako vo vašej nejakej, vo vašom 

nastavení, ale moja otázka je, keďže ste povedali, že teda ste absolvovali nejakú prax aj ako 

advokát, tak v prípade, ak budete zvolený alebo teda vymenovaný, pardon, do funkcie sudcu, 

ako najlepšiu schopnosť a spôsobilosť si odnášate z advokátky do sudcovského talára?  

Rečník 13  

Ďakujem za otázku, čo sa týka, že akú najlepšiu schopnosť si odnášam z advokátskeho talára 

do súdnictva? Áno, áno.  

Rečník 10  

A spôsobilosť.  



Rečník 13  

Tak pravdepodobne to bude.  

Taký zmysel pre zodpovednosť, pretože aj ako advokát si uvedomujem, že mám 

zodpovednosť za vec klienta, že stopercentne svoju vec zdôveril advokátovi, na ktorého sa 

spolieha, nakoľko si to uvedomujem pri výkon advokácii, tak si to určite budem uvedomovať 

aj pri výkone funkcie sudcu, že je na mojej zodpovednosti, ja by som vec, kde budem 

zákonným sudcom, rozhodol správne, iným spôsobom ako ten advokát, ale samozrejme, že tá 

zodpovednosť je rovnaká, takže asi taký zmysel pre zodpovednosť by som.  

Rečník 2  

Povedal.  

Rečník 6  

Ďakujem, ďakujem. Marián peci.  

Rečník 10  

To bola do očí vo vašom životopise, že ste vyštudovali na strednej škole odbor geodézie.  

Rečník 12  

Kartografie a katastra?  

Rečník 10  

No som si všimol, že mali ste 2 roky, keď mne na vysokej škole v štvrtom ročníku povedali, 

že to budeme mať najťažšie, pretože budeme robiť štátnicu z občianskeho práva, aj zo starého 

občianskeho, aj nového Občianskeho zákonníka. Odvtedy teda sa neúspešne rekodifikuje a 

posledná rekodifikácia údajne zvažuje aj možnosť prenesenia a rozhodovania vykonávania 

zápisov z orgánov štátnej správy na notárov. Aký je váš pohľad na túto problematiku? Názor 

neexistuje správ na odpovedi, i keď všetci tušíme, že nejaká určite.  

Rečník 2  

Je.  

Rečník 13  

Zodpovednosť zápisu.  

Rečník 10  

Vykonávanie, rozhodovanie a vykonávanie zápisov okresných úradov, odborov katastra na 

notárov. Privítali by ste takúto zmenu v rámci rekodifikácie alebo ste skôr konzervatívni, 

možno v zmysle toho, ako ste nasali to vzdelanie na strednej škole a preferovali by ste 

vedenie tých zápisov a ich vykonávanie na jednom orgáne? Ako je to delegáta.  

Rečník 13  

Ďakujem za otázku. Ja by som to pravdepodobne privítal, nakoľko aj moje skúsenosti z 

katastrom sú také, že viackrát spravili pracovníčky chybu alebo vyžadovali nejaké dodatky, 

ktoré po právnej stránke vôbec nedávali nejaký zmysel, ale teda, aby sme to konanie urýchlili 

a vyhoveli úradníčke, tak sa postupovalo takýmto spôsobom.  



Rečník 12  

A.  

Rečník 13  

+ kontakt s notárskym úradom je taký osobnejší a tam je zaručená nejaká odbornosť, takže ja 

by som to pravdepodobne prijala ešte. Nezamýšľal som sa detailnejšie nikdy.  

Rečník 10  

Ďakujem.  

Rečník 6  

Ďakujem, Zuzananažová.  

Rečník 1  

Sa chcem spýtať. Idete po niekoľkých rokoch, tak po desiatich rokoch zo súkromného 

sektora, v úvodzovkách právnických profesií a museli by ste teda vykonať, predpokladám 

teda, že máte aj veľa známych, priateľov medzi advokátmi, preto som sa chcela opýtať, či ste 

rozmýšľali nad, resp. aké teda tie vnútorné opatrenia by ste urobili za účelom tým, aby ste 

nezávisle rozhodovali.  

Rečník 13  

Ďakujem za otázku vaša.  

Rečník 1  

Poznáte asi aj rozhodovaciu prax, aby ste od toho teda. A aký blízky by bol teda ten kolega.  

Rečník 13  

Ďakujem ešte raz za otázku. Čo sa týka nejakých opatrení vnútorných. Určite by som si chcel 

nejaké.  

Rečník 2  

Opatrenia.  

Rečník 13  

Zdravého rozumu osvojiť, ale nie teraz. Neplánujem, že s týmito osobami, ktoré sú moji 

známi či kamaráti, priatelia, sú zároveň advokátmi prerušovať, skôr si myslím, že aj na tých 

advokátskych seminároch sa tiež zúčastňujú sudcovia s advokátmi, rozoberú rovné rôzne 

odborné témy, tak to poviem, že skôr za prínos. Ja skôr budem si vždy individuálne zvažovať 

a klásť dôraz interne u seba na to, aby som sa vyhol debate o nejakej právnej veci mojej, kde 

by som rozhodoval, ktorá by bola prípadne živá, neukončená a aby som v zásade nenadobudol 

sám zo seba dojem, alebo aby verejnosť alebo teda tretie osoby nemali pocit, že nie som úplne 

nejak nezávislý alebo nestranný, takže ja v podstate tu budem riešiť prípad od prípadu a 

budem mať vždycky toto na zreteli, ale tie kontakty ako nebudem, oni nie sú nejaké 

intenzívne.  

Priateľov mám skôr mimo advokátskeho prostredia, to z advokácie sú skôr známi, takže ja tie 

kontakty nebudem potrebovať prerušovať, ale budem obozretne k tomu pristupovať.  



Rečník 1  

Ja som skôr na mysli, možno som formuloval, že keď predstaviť, tak taký konkrétny prípad, 

kde vlastne stranu by zastupoval advokát, ktorého poznáte, je to známy, nemusí to byť až taký 

vždystý kamarát alebo teda poznáte sa a potom niekde by si stretli.  

Rečník 2  

Som.  

Rečník 13  

Keby sme sa niekde stretli s tým.  

Rečník 1  

Advokátom na nejakej spoločnej akcii alebo, alebo viete, že sa s ním stretávate aj na nejakých 

spoločných spoločenských akciách? Nemusí to byť úplne dôvod k vylúčeniu.  

Rečník 13  

Ten kontakt by som.  

Rečník 1  

Sa snažil do rozhodovacej praxe.  

Rečník 13  

Ten kontakt on sa snažil určite obmedziť a pravdepodobne, ak by bola takáto skutočnosť, že 

je to advokát, mne nie známym, tak by som túto skutočnosť, ak by som sa necítil subjektívne 

zaujatý, aspoň oznámil. Musím sa ešte ako naučiť pomerne na súde, ale predsedovi súdu a 

určite aj stranám, že môj postoj, aký k tomu mám. Ak by, ak by to mal byť na vylúčenie, tak 

by som aj.  

Rečník 6  

Ďakujem, keďže do rozpravy už nikto nie je prihlásený, ukončujem rozpravu. Chcete ešte vy 

na záver niečo uviesť? Pán kandidát?  

Rečník 13  

Ďakujem pekne.  

Rečník 6  

Dávam hlasovať o návrhu uznesenia. Súdna rada Slovenskej republiky prijala v súlade s čl.  1 

4 1 a ODS.  6 písmeno B Ústavy Slovenskej republiky na základe návrhu kontrolnej komisie 

číslo 1 Súdnej rady Slovenskej republiky a po vykonaní dohľadu podľa §  2 7 HF zákona č.  1 

8 5 z roku 2 00 2  Z. z. o Súdnej rade Slovenskej republiky a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov. Stanovisko Martin Oros, kandidát zaradený v databáze Ministerstva spravodlivosti 

Slovenskej republiky pre obvod Krajského súdu v Bratislave spĺňa predpoklady sudcovskej 

spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, že funkciu sudcu bude vykonávať riadne. Hlasujme, 

prosím, teraz ďakujem. Hlasovalo všetkých 15 prítomných členov Súdnej rady Slovenskej 

republiky, za hlasovalo 15, proti nebol nikto, nezdržal sa nikto, uznesenie bolo prijaté. 

Gratulujem a držím palce.  



Rečník 13  

Ďakujem veľmi pekne, dovidenia.  

Rečník 6  

Dovidenia. 


